

## Reminder information for patients taking VOLIBRIS (Ambrisentan)

### WHAT YOU NEED TO REMEMBER

- Volibris may harm or even cause birth defects in babies conceived before, during, or up to a month after treatment.
- If you are a woman:
  - **you must not take VOLIBRIS if you are pregnant**, or if you are planning to become pregnant.
  - **you must use a reliable form of birth control (contraception)** while you are taking VOLIBRIS.
  - A pregnancy test should be performed every month
  - If you miss a period, or if you think you may be pregnant, you must tell your doctor straight away.

VOLIBRIS may cause liver injury. It is important to have monthly blood tests to check that your liver is working properly.

This card is produced as a service to patients by GlaxoSmithKline  
The RMMs are approved by Saudi Food and Drug Authority  
VOLIBRIS is a trade mark of Gilead Sciences, Inc.  
For extra copies please contact +(966) (0) 56 904 9882

To report Product Complaint/s or Adverse Event/s associated with the use of GSK product/s, please contact us via [Saudi.Safety@gsk.com](mailto:Saudi.Safety@gsk.com)  
Date of preparation February 2019  
NP-GBL-AMB-PINF-190002  
GCC/ABT/0014/19

## معلومات لتذكير للمرضى الذين يتناولون VOLIBRIS (Ambrisentan)

### ما تحتاج تذكره:

- قد يسبب VOLIBRIS عيوب خلقية عند الأطفال عند استخدامه قبل أو أثناء الحمل أو حتى لو حصل الحمل بعد شهر من إيقاف العلاج.
- إذا كنت امرأة:
  - **يجب عليك عدم تناول VOLIBRIS إذا كنت حاملاً**، أو إذا كنت تخطين للحمل.
  - **يجب استخدام شكل موثوق من وسائل منع الحمل أثناء تناولك لـ VOLIBRIS.**
  - يجب إجراء اختبار الحمل كل شهر.
  - إذا فاتتك فترة الحيض، أو إذا كنت تعتقدين أنك حامل، يجب أن تخبري طبيبك مباشرة.

VOLIBRIS قد يضر الكبد. من المهم إجراء فحوصات دم شهريا للتأكد من أن الكبد لديك يعمل بشكل صحيح.

يتم إنتاج هذه البطاقة كخدمة للمرضى من قبل GlaxoSmithKline.  
أن أنشطة تقليل المخاطر معتمدة من قبل هيئة العامة للغذاء والدواء  
VOLIBRIS هي علامة تجارية لشركة Gilead Sciences, Inc  
للحصول على نسخ إضافية يرجى الاتصال على +(966) (0) 56 904 9882